
Raadadviescommissie Bestuur
(18492\.....)

BESLUITENLIJST
Datum : woensdag 4 maart 2015
Tijd : 19.30 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : de heer A.P.M. Veeken (plaatsvervangend commissievoorzitter), de heer H. Mulder
(raadslid SGP), de heer D. Nijhoff (burgercommissielid SGP), de heer drs. E.J. van
Tellingen (raadslid VN), mevrouw P. Nieuwenhuis (burgercommissielid VN),
mevrouw P. van Kuilenburg (raadslid GBN), de heer E.H.M.P. Cartigny (burger-
commissielid GBN), de heer A.H. van Wijk (raadslid VVD), de heer D. Blom (burger-
commissielid VVD), de heer ing. A. van Gellicum (raadslid CDA), de heer R. van de
Wardt (raadslid PvdA), de heer H. de Jong (burgercommissielid PvdA), de heer K.G.
Steenbergen (raadsgriffier), de heer ing. H.A. Verwoert (wethouder) en de heer J.
Andriesse (wethouder).

Afwezig : de heer J.G. van Maanen (commissievoorzitter), de heer drs. S.L.T.A.J. Nouwens
(raadslid VVD), de heer A.W.E. Miltenburg (burgercommissielid CDA) en mevrouw
L.H.M. van Ruijven – van Leeuwen (waarnemend burgemeester).

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De plaatsvervangend voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van 
harte welkom. Er is een bericht van verhindering binnengekomen van de heer Van 
Maanen (commissievoorzitter), de heer Nouwens (VVD), de heer Miltenburg (CDA) 
en mevrouw Van Ruijven (waarnemend burgemeester).

2. Spreekrecht burgers

In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht.

3. Vaststelling agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

4. Besluitenlijst van de raadadviescommissie Bestuur van 21 januari 2015, 
inclusief de Lijst van toezeggingen m.b.t. de raadadviescommissie Bestuur

Mevrouw Nieuwenhuis verzoekt om de genoemde passage bij de rondvraag op 
pagina 4 te verwijderen.

De besluitenlijst is gewijzigd vastgesteld.
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5. Lijst ingekomen stukken

Advies De lijst ingekomen stukken kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6. Stukken ter advisering

6.1 Voorstel tot vaststelling van het Integraal Veiligheidsbeleid 2015-2018 en 
Uitvoeringsplan Integraal Veiligheidsbeleid 2015 (2015-02-18437)

Raadsbesluit:
a) instemmen met het vaststellen van het Integraal Veiligheidsbeleid 2015-2018
b) kennis nemen van het Uitvoeringsplan Integraal Veiligheidsbeleid 2015

Toezegging

De heer Stronks (teamchef B, politie Oost-Gelderland, district Gelderland-Zuid, 
team De Waarden) verzorgd een toelichtende presentatie. Hij wordt hierbij terzijde 
gestaan door de heer Van Campen (wijkagent Neerijnen). Aansluitend verzorgd de 
heer De Gans (beleidsmedewerker IVR) nog een toelichting op het uitvoeringsplan.
De heer Mulder verzoekt om de .docx documenten aan te bieden als .pdf 
documenten waardoor ze beter leesbaar zijn en de tekst niet over elkaar heen staat. 
Ook verzoekt hij tekstueel nog wat aanpassingen, verwijzend naar bijvoorbeeld de 
opsommings-tekens op pagina 6 maar er zijn er meer. Dus graag verbeteringen 
aanbrengen.
De heer De Gans zegt toe het document in .pdf vorm te zullen verstrekken nog 
voorafgaand aan de behandeling in de raad van 19 maart 2015.

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.2 Voorstel tot benoeming plaatsvervangend voorzitter raadadviescommissie Ruimte en 
aanwijzing van een lid in de Regionale agendacommissie Regio rivierenland
(2015-02-17650)

Raadsbesluit:
a) ontslag te verlenen als plaatsvervangend voorzitter raadadviescommissie 

Ruimte aan de heer drs. E.J. van Tellingen (raadslid VN);
b) te benoemen als plaatsvervangend voorzitter raadadviescommissie Ruimte de 

heer …...;
c) ontheffing verlenen als lid Regionale agendacommissie Regio Rivierenland 

aan de heer W. Kurpershoek (raadslid VN) en
d) aan te wijzen als lid van de Regionale agendacommissie Regio Rivierenland, 

de heer …...

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.3 Voorstel tot ontheffing woonplaatsvereiste wethouder (2015-02-06715)

Raadsbesluit:
a) wethouder drs. J. Krook, wonende te Made (gemeente Drimmelen) ontheffing 

te verlenen van het vereiste van ingezetenschap voor de duur van 1 jaar, van 
24 april 2015 tot 24 april 2016.

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.
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6.4 Voorstel proces ombuigingen 2016 (2015-02-18071)

Raadsbesluit:
b) het college van burgemeester en wethouders opdracht te geven tot de 

uitwerking van ombuigingsvoorstellen voor 2016 en die ter besluitvorming 
voor te leggen aan de raad.

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

7. Stukken ter bespreking

7.1 Terugkoppeling stand van zaken vanuit de Klankbordgroep Hoogwatergeul Varik-
Heesselt door de voorzitter, mevrouw mr. M.N. Kallen-Morren

De heer Cartigny verlaat de vergadertafel bij de behandeling van dit agendapunt.

Mevrouw Kallen geeft een uiteenzetting van het doorlopen proces vanaf 29 januari 
2014 tot heden. Zij gaat daarbij nader in op de instelling, het doel, de samenstelling, 
het vergadertraject en de werkwijze van de klankbordgroep. Communicatief is er een 
inloopmiddag en informatieavonden gehouden. Daarnaast is de klankbordgroep op 
excursie geweest naar Lent en Vaessen-Wapenveld. Ook refereert ze aan de uitkomst 
van deze préverkenning die is neergelegd in een publicatie “Samen vooruitlopen op 
een beslissing voor meer rivierruimte” dat huis-aan-huis is verspreid aan de inwoners 
van Varik-Heesselt en Ophemert, maar ook is verstrekt aan de raad- en 
commissieleden. Hierin worden de diverse bedachte varianten genoemd. De 
klankbordgroep is geen besluitvormend orgaan en geeft slechts een advies, via de 
gemeente en provincie aan de Deltacommissaris. De vereniging “Waalzinnig” is nu 
ook vertegenwoordigd in de klankbordgroep door mevrouw Cartigny. Vanuit de 
provincie is namelijk het verzoek bij de klankbordgroep neergelegd om als als 
zodanig te blijven functioneren tijdens het vervolgtraject van de MIRT-préverkenning 
dat er nu zit aan te komen. Binnenkort komt de klankbordgroep weer bijeen om 
daarover onder andere te spreken.

De heer Cartigny neemt zijn plaats weer in aan de vergadertafel.

7.2 Informatienota Boardletter accountant 2014 (2015-02-18321)

Mevrouw Nieuwenhuis heeft gelezen dat de accountant vanuit verscherpte 
controlemaatregelen voor de accountants, niet meer kan steunen op de interne 
controle/beheersing van de gemeente en daardoor meerkosten moet maken om ook 
een administratieve controle uit te voeren. Is de organisatie naar de toekomst toe wel 
weer in staat om daaraan te kunnen voldoen? Ook mist ze de grondexploitaties, daar 
zou toch expliciet naar gekeken worden? Verder leest ze dat het door onvoldoende 
controlemaatregelen mogelijk was om onrechtmatige betalingen te doen? Dat er geen 
functiescheiding aanwezig is in het proces van subsidieverstrekkingen en was fictieve 
subsidieverlening mogelijk?
De heer Van Wijk zegt het terechte vragen te vinden, maar vraagt zich af of we nu de 
Auditcommissie nog eens dunnetjes gaan over doen. Al deze vragen zijn ook aan de 
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orde geweest in het gesprek met de accountant.
De heer Van Tellingen geeft aan dat dergelijke technische vragen toch ook in de 
raadadviescommissie moeten kunnen worden gesteld, ook al zijn ze besproken 
geweest in de Auditcommissie.
De heer Van Wijk vraagt of die dan niet schriftelijk gesteld hadden kunnen zijn.
Mevrouw Van Kuilenburg ondersteund de vraagstelling van mevrouw Nieuwenhuis 
en geeft aan dat de organisatie maar een beperkte capaciteit heeft en het dus zorgelijk 
vindt dat daarbinnen nog gezocht moet worden naar veranderde inzet op de interne 
beheersing. Dit gaat ongetwijfeld leiden tot inhuur en meerkosten.
Wethouder Andriesse antwoordt dat er een prijsafspraak is gemaakt met de 
accountant over de meerkosten voor de verscherpte controle-eisen. Die meerkosten 
zijn zeker reden om intern te trachten die beheersing te verbeteren, daarbij gezegd 
hebbende dat er ten opzichte van voorgaande jaren qua kwaliteit van de planning- en 
control we niet achteruit zijn gegaan. Het is hoofdzakelijk te wijten aan de 
verscherpte eisen. De grondexploitaties worden meegenomen in de controle van de 
cijfers voor de jaarrekening. De software was debet aan het niet uitschrijven bij 
vertrek. Het systeem is inmiddels aangepast op doorvoeren van functiescheiding, 
maar daarbij moeten we wel “roeien met de riemen die beschikbaar zijn” in een 
kleine organisatie als de onze. Het blijft echter onze uitdaging om eraan te voldoen!
Mevrouw Van Kuilenburg zet hier toch vraagtekens bij met betrekking tot 
capaciteit.
Wethouder Andriesse herhaald dat we toch gaan proberen om te voldoen aan de 
nieuwe verscherpte richtlijnen voor interne beheersing.

8. Mededelingen
• portefeuillehouders
• Regio Rivierenland (programmaraden/algemeen bestuur)
• commissieleden

Wethouder Andriesse meldt dat naar aanleiding van de stroomstoring uit 2007 er met 
een aantal gemeenten een proces is gevoerd tegen de Staat om de toekenning van een 
onkostenvergoeding. Recent was er een uitspraak van het Hof dat de gemeenten in 
het gelijk stelde. De Staat gaat hierop echter in cassatie.

9. Rondvraag

De heer Cartigny zegt vanavond niet te hebben gehoord, hoe de besproken 
meerkosten van de accountant in de Auditcommissie worden afgewerkt. Is hier al een 
brief op uit of komt dit nog in de raad?
Hierop ontstaat er een discussie in de commissie, over die meerkosten en de 
verantwoording daarvan via de voorjaarsnota 2015. Uiteindelijk kan de commissie 
zich vinden om de meerkosten via de voorjaarsnota 2015 te verantwoorden in de 
begroting 2015. Ook is melding is gedaan van de gesprekken die zijn gevoerd met de 
accountant door college, gemeentesecretaris en Auditcommissie. Tevens is melding 
gedaan dat er donderdag 5 maart 2015 de bevestigingsbrief (die in concept al was 
verstrekt aan de leden van de Auditcommissie ter akkoordverklaring, maar waar 
slechts 1 reactie op binnen kwam) samen met de opdrachtbevestiging voor de 
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controle van de jaarrekeningcijfers naar de accountant zal worden verzonden!  

Mevrouw Van Kuilenburg heeft 22 februari een Informatienota ontvangen vanuit het 
college, waarin de burgeravonden zijn geëvalueerd. Ze maakt hier inhoudelijk een 
opmerking over. Graag ziet ze nog een aanvullende informatienota van het college 
tegemoet waarin is te lezen hoe de aangegeven problemen op die burgeravonden zijn 
opgepakt.

De heer Van Tellingen zegt gelezen te hebben dat de gemeenten in Rivierenland niet 
voldoen aan de verplichting tot huisvesting van asielzoekers. 
Wethouder Kool antwoordt dat we over 2014 voldaan hebben aan de verplichting. We 
hebben zelfs 1 meer geplaatst dan nodig, waarmee we al een voorschot hebben 
genomen op de verplichte plaatsing voor 2015. Er komen nog 3 woningen 
beschikbaar, dus ook aan de verplichting voor het 2e kwartaal 2015 is al voldaan.

De heer Mulder heeft een aantal vragen aan GBN met betrekking tot de alarmerende 
berichtgeving via Social Media over de transities Sociaal Domein. Ook heeft hij een 
aantal vragen gesteld aan het college.
Mevrouw Van Kuilenburg bevestigd dat haar fractie die berichten heeft geplaatst en 
dat zij de klagers doorverwijst naar de instanties die er over gaan. Ook meldt ze dat 
zij er in het Presidium op heeft gehamerd dat de commissie Welzijn wel gewoon 
gehouden moest worden.
Wethouder Krook zegt dat er geen klachten bekend zijn, maar als ze er wel zijn dat 
hij die dan graag verneemt. Alle instanties die actief zijn binnen het Sociaal Domein 
in Neerijnen, de ambtenaren en de Wmo-raad heeft hij bevraagt, maar nergens zijn 
negatieve reacties bekend. Verder geeft hij nog in het kort aan wat de huidige stand 
van zaken is met betrekking tot de transitie en dat nu de fase van de transformatie 
gaande is.

10. Sluiting

De plaatsvervangend voorzitter sluit de vergadering om 22.35 uur.

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Bestuur
van 15 april 2015

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen J.G. van Maanen
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